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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

10.04.24 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 7 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), Rene´ Beck (RB) 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Vibeke Hansen (VH), 

Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), 

Tobias 

 

Afbud fra: Hans Christian Johansen, Tina Bladbjerg (TB), Pernille Kjøngerskov (PK), 

Elevrådsrepræsentanterne 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
17.30 Orientering fra: 

• Formanden 

• Tobias 

• SFO 

• SCV 

- Læsepædagoger 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende 

punkter vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 Opfølgning på 

beslutninger fra sidste 

møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra 

sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 Der er intet fra referatet, 

der skal følges op på. 

 

 Fravær  At bestyrelsen er 

orienteret om 

fraværet hos ansatte 

og elever 

Oplæg ved MS Elevfravær:  

Tal er fra almen i 

skoleåret 22/23: 

Skolens gennemsnitlige 

fravær er 6,2% (året før 

8,2%) 

Landsgennemsnittet er 

7,1% 

Andel af elever med mere 

end 10% fravær er 15% 

(året før 23%) 

Landsgennemsnittet er 

20% 

Vi har en meget fast 

procedure for 

fraværsopfølgning og går 

forholdsvis hurtigt i dialog 

med forældre. 

I indskolingen er fraværet 

kun 4,5%, mens det er 

8,7% i udskoling. Det gør, 

at arbejdet med 

opfølgning, er noget 

tungere i udskolingen.  

 

Personalefravær: 

Marts 24 og et år 

tilbage. 

Fraværet har været stødt 

faldende gennem de 

sidste 2 år. 

Vi arbejder løbende på at 

understøtte et sundt 

arbejdsmiljø, så fraværet 

ikke stiger. 



 

 

 

— 

Side 3 

 Skolebestyrelsesvalg Hvor er vi nu, hvad er 

proceduren 

Oplæg ved 

formanden 

Der er pt en liste med 6 

kandidater, hvoraf de 3 er 

nye. Der er 3 nuværende 

medlemmer på 

kandidatlisten. 

Der skal bruges 4 

kandidater og 2 

suppleanter.  

Der er deadline 12. april. 

 
 

Planlægning af skoleåret Hvor er vi nu Oplæg ved MS Almen er godt i gang med 

planlægningen af 

skoleåret. Der er 

opmærksomhed på de 

positioner, hvor der kan 

være mangler. 

Planlægningen er 

udfordret af mulig 

udvidelse af antal klasser 

på årgangene, og der 

regnes pt på, hvor mange 

nye medarbejdere, der 

kan mangle. 
 

Projektbaseret læring Hvad betyder det og 
hvordan kan vi 
indtænke det i 
dagligdagen 

Oplæg ved ledelsen Udsættes. 

 Musikundervisningen 

fremadrettet på Vonsild 

Skole 

Hvordan kan vi tænke 
musikundervisning på 
en anden måde på 
Vonsild Skole 

Oplæg ved PN Kan man tænke 

musikundervisning på en 

måde, hvor bevægelse 

eller teater kan være en 

del af musikundervisning.  

Skolen lægger op til, at 

musikundervisningstallet 

kan omlægges på 

udvalgte årgange. 

Det drøftes på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Vi skal være 

opmærksomme på, at vi 

holder fagligheden med 

musiklærer eller 

musikpædagog, og ikke 

konverterer med andre 

faglærer som fx dansk 

etc.. 
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Side 4 

 Status for P - klasserne Hvordan går det med 
P – klasserne og hvad 
er planen 
fremadrettet 

Oplæg ved PN Skolen har indtil 

indeværende skoleår 

modtaget tilskud til P-

klasserne. Dette tilskud 

stopper fra kommende 

skoleår. 

P-klasserne oplever vi 

som en rigtig god indsats, 

hvor fokus er, at den 

enkelte kan få den støtte, 

der er behov for.  

Vi arbejder fortsat på, at vi 

kan bevare mellemformer. 

 Skoleboden  Skoleboden og 
bodens fremtid 

Oplæg ved 
bestyrelsen og PN 

Skolen lægger op til, at 

boden nedlægges til 

kommende skoleår.  

Den pågældende 

medarbejder der gennem 

nogle år har været 

tovholder på Boden, 

ønsker ikke at varetage 

Boden fremadrettet. 

Samtidig koster Boden 

skolen mange penge, og 

den er ikke rentabel i sin 

nuværende form.  

Ud fra et tidsmæssigt og 

økonomisk perspektiv 

nedlægges Skoleboden 

med udgangen af 

indeværende skoleår. 

Bestyrelsen bakker op om 

denne beslutning. 

Boden vil fremadrettet 

kunne benyttes til 

aktiviteter, hvor klasser 

sammen med forældreråd 

kan lave happenings til 

fordel for forskellige 

projekter. 

Som alternativ er der nu 

Skolemums, der kan 

bestilles via en 

hjemmeside samt en 

automat med forskellige 

produkter fra Arla. 
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Side 5 

 Trafik Hvad arbejdes der 
med i trafikudvalget. 
Status på trafikken 
omkring skolen. 

Oplæg ved 
bestyrelsen 

Udsættes. 

20.10- 

20.30 

Lukket punkt    

Evt.     

 

 

 

 


